
Commissie RO & Wonen: vragen van D66 voor wethouder Scheepers (is niet aanwezig, 
voorstel is om schriftelijk de vragen te beantwoorden) over het beeldkwaliteitsplan bij 
de 7 straatjes project.

De gemeenteraad heeft in mei 2019 een besluit genomen over de maximale bouwhoogte in het 
stationsgebied voor het 7 Straatjes project zijnde maximaal 6 bouwlagen. In de concept 'Bijlage 
voorontwerp beeldkwaliteitsplan' van oktober 2019 pagina 10 visualiseert de figuur dit besluit correct, 
maar de bijbehorende tekst wijkt hiervan af.  

Passage uit ''Bijlage voorontwerp beeldkwaliteitsplan', pagina 10  

D66 vraagt waarom deze tekstpassage die ter inzage is gelegd in de kerstperiode, overigens zonder dat 
de raad deze concept bijlage vooraf heeft gezien en vrijgegeven om ter inzage te leggen, afwijkt van 
het door de gemeenteraad genomen besluit over de toegestanne maximale bouwhoogte voor het 
bouwplan van het 7 Straatjes project?
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